

UG04/20 KURSUS PENDEDAHAN DUNIA FALAK

09-12 Mac 2020



Lagi gambar-gambar sepanjang kursus berlangsung telah dimuatnaik di laman sosial
Facebook: Bahagian Ukur & Pemetaan, INSTUN

PKPU / PENYELARAS/ PP	Pn. Norfariza binti Zainal En. Mahruzaman bin Misran En. Mohd A'bduh bin Jailani
KUMP.SASAR	Pegawai dan Kakitangan di Pelbagai Kementerian/ Jabatan/ Agensi/ Badan Berkanun/ Syarikat Berkaitan Kerajaan (GLC) dan Sektor Swasta (Gred :Terbuka)
OBJEKTIF	Memberi pendedahan dan kefahaman mengenai ilmu falak
KANDUNGAN	<ul style="list-style-type: none"> • Aku,Dia dan Falak • Pengenalan Ilmu Falak • Arah Kiblat : Teori & Praktik • Waktu Solat :Teori & Praktik • Pengenalan Takwim & Hilal • Latihan Cerapan langit malam
BIL. PESERTA	43 orang
PECAHAN PESERTA	SEKOLAH: Sek. Men. Tahfiz Darul Ridzuan, Kerian-3 orang : Sek. Men. Izzuddin Shah, Ipoh – 5 orang : Sek.Men. Tahfiz Darul Ridzuan, Batang Padang – 2 orang : Sek. Men. Raja Perempuan Taayah, Ipoh - 2 orang : Sek. Men. Tahfiz Darul Ridzuan, Lenggong – 3 orang : Sek. Maahad Imtiyaz, Ulu Kuang – 3 orang : Sek. Men. Agama Al-Hidayah, Ipoh – 2 orang : SABK Maahad Al-Yahyawiyah, Kuala Kangsar – 3 orang : Sek. Men. Maahad Al-Abbasiyah, Sungkai – 6 orang : SABK Madrasah Idrisiah, Kuala Kangsar – 4 orang : SMKA Sultan Azlan Shah, Seri Iskandar – 4 orang : Sek. Men. Agama Maahad Al-Mizan, Manong – 2 orang : Maahad Al-Ummah, Chepor – 2 orang : Sek. Men. Agama Kerian – 2 orang

<p style="text-align: center;">ULASAN PKPU/ PENAMBAHBAIKAN KURSUS</p>	<p>Bagi kursus ini, ianya melibatkan peserta dari sekolah menengah agama di seluruh negeri Perak. Kursus yang bermula pada 9 Mac dan berakhir padahari ini (12 Mac 2020) merupakan satu usahasama daripada Jabatan Mufti Negeri Perak dan INSTUN dan ia merupakan penganjuran Kursus Pendedahan Dunia Falak buat kali ke-3 sejak tahun 2018. Objektif penganjuran kursus ini adalah memberi pendedahan dan kefahaman mengenai ilmu falak. Pada kursus ini modul yang dijalankan adalah melibatkan teori dan latihan praktikal bagi memberi kefahaman kepada peserta. Latihan praktikal adalah melibatkan penggunaan teleskop dan pengukuran penentuan arah kiblat di Surau Instun. Dan peserta mengharungi latihan serta kursus sehingga malam hari bagi mencapai objektif kursus</p>
<p style="text-align: center;">PENILAIAN PESERTA</p>	<p>Berikut adalah penilaian oleh peserta kursus yang telah diisi oleh peserta setelah tamat kursus pada sistem eSPEK INSTUN: -</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Kursus ini dapat menambah lagi ilmu pengetahuan berkaitan ilmu falak. 2. Penyampaian yang dilaksanakan adalah bersesuaian dengan tajuk kursus. 3. Lebihkan kepada latihan amali tentang ilmu falak. 4. Saya berharap agar program atau kem sebegini dapat dilakukan/diadakan lagi di masa akan datang oleh pihak Instun atau pihak Jabatan Mufti Negeri Perak kerana program sebegini dapat memberikan pelbagai ilmu serta pengetahuan yang baharu kepada para pelajar. 5. Kursus yang sangat menarik & bermanfaat

Disediakan oleh:

Nama : Pn Norfariza binti Zainal

Jawatan: Penolong Ketua Program Ukur (Geodetik)/ Unit Geodesi Angkasa

Tarikh : 13 Mac 2020